
PROTOKÓŁ NR 20/2012 
z posiedzenia Komisji ds. Rodziny Rady Miasta 

z dnia 15 marca 2012 r.  
 
Obradom przewodniczył Przewodniczący Komisji – mgr St. Sulik. 
 

Posiedzenie Komisji rozpoczęło się o godz. 11.00. 
 

Obecni: zgodnie z załączoną listą obecności. 
 

Przewodniczący Komisji – St. Sulik zaproponował, aby porządek obrad 
rozszerzyć o opiniowanie dwóch projektów uchwał w sprawie: 
 
1) zm. uchwałę w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Gminie Ostrowiec 
Świętokrzyski; 

2) zm. uchwałę w sprawie Gminnego Programu Przeciwdziałania 
Narkomanii na lata 2011-2014. 

 
Członkowie Komisji ds. Rodziny nie zgłosili uwag do zaproponowanych zmian 
przez Przewodniczącego Komisji. 
 
Porządek obrad: 
 

1. Pismo Zakładu Usług Miejskich w Ostrowcu Świętokrzyskim w sprawie 
odwołań od projektu wykazu osób zakwalifikowanych do przydziału 
lokalu w 2012 r. oraz indywidualne pisma skierowane do Rady Miasta  
w sprawie przydziału lokali złożone przez: 
 

1) ………………….. (poz. 55 w w/w piśmie ZUM); 
2) ………………….. (poz. 56 w w/w piśmie ZUM); 
3) Miejską Energetykę Cieplną w Ostrowcu Świętokrzyskim – przydział 

lokalu dla pracownika spółki – ………………….. (poz. 67  
w w/w piśmie ZUM). 
 

2. Opiniowanie projektów uchwał w sprawie: 
1) zm. uchwałę w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Gminie Ostrowiec 
Świętokrzyski; 

2) zm. uchwałę w sprawie Gminnego Programu Przeciwdziałania 
Narkomanii na lata 2011-2014. 

 

3. Sprawy różne. 
 

 



Do punktu 1: 
 
Radny Z. Moskalewicz zwrócił się o pozytywne zaopiniowanie odwołania 
złożonego przez Panią …………………. (poz. 33 w piśmie ZUM). Jest to osoba 
niezaradna życiowo, ale bardzo obowiązkowa, uczestniczyła w zajęciach 
organizowanych przez Centrum Integracji Społecznej. Czasowo przebywała  
w Ośrodku Interwencji Kryzysowej. Jest po rozwodzie, obecnie mieszka  
z matką. Zdaniem radnego, należałoby traktować ją jako osobę bezdomną, 
ponieważ nie posiada stałego meldunku. 
Przewodniczący Komisji – St. Sulik zaproponował, aby przychylić się do  
wniosku Zakładu Usług Miejskich o pozytywnie zaopiniowanie: 
 
1) poz. 1 – 4: odwołania wychowanków placówek opiekuńczo-

wychowawczych:  
 

Lp. Wniosek złożony przez: 
Wynik głosowania: 

Opinia: 
za przeciw wstrzymało się 

1. Nowacki Paweł 6 0 0 pozytywna 
2. Prokop Anna 6 0 0 pozytywna 
3. Rosłowska Paulina 6 0 0 pozytywna 
4. Łebek Katarzyna 6 0 0 pozytywna 
 
Członkowie Komisji jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali odwołania 
wychowanków placówek opiekuńczo-wychowawczych. 
 
2) poz. 11 – 20: odwołania osób bezdomnych oraz odwołanie z poz. 33 złożone 

przez Panią …………………… : 
 

Lp. Wniosek złożony przez: 
Wynik głosowania: 

Opinia: 
za przeciw wstrzymało się 

1. Skarżyńska Ewelina 6 0 0 pozytywna 
2. Skotnicki Zenon 6 0 0 pozytywna 
3. Skwira Piotr 6 0 0 pozytywna 
4. Kabała Sylwester 6 0 0 pozytywna 
5. Kasprowicz Zbigniew 6 0 0 pozytywna 
6. Majchrzyk Janusz 6 0 0 pozytywna 
7. Przydatek Renata 6 0 0 pozytywna 
8. Węgrzecka Małgorzata 6 0 0 pozytywna 
9. Cheba Aniela 6 0 0 pozytywna 
10. Gałęza Ireneusz   6 0 0 pozytywna 
11. Luiza Darocha 6 0 0 pozytywna 

 
 



3) poz. 37 – 54 (odwołania osób, dla których jest naliczana skala punktowa): 
 

Lp. Wniosek złożony przez: 
Wynik głosowania: 

Opinia: 
za przeciw wstrzymało się 

1. Majewska Barbara 6 0 0 pozytywna 
2. Chartwig Agnieszka 6 0 0 pozytywna 
3. Dunal Agnieszka 6 0 0 pozytywna 
4. Machajski Mariusz 6 0 0 pozytywna 
5. Kapsa Mirosław 6 0 0 pozytywna 
6. Bocheński Tomasz 6 0 0 pozytywna 
7. Dąbrowa Elżbieta 6 0 0 pozytywna 
8. Mrozińska Iwona 6 0 0 pozytywna 
9. Korzeniecka Anna 6 0 0 pozytywna 
10. Abram Malwina 6 0 0 pozytywna 
11. Naglarska Barbara 6 0 0 pozytywna 
12. Naglarska Edyta 6 0 0 pozytywna 
13. Jędrzejewski Piotr 6 0 0 pozytywna 
14. Kabała Paulina 6 0 0 pozytywna 
15. Staniszewska Anna 6 0 0 pozytywna 
16. Majewska Marta 6 0 0 pozytywna 
17. Mieszczyk Konrad 6 0 0 pozytywna 
18. Cymer Ewelina 6 0 0 pozytywna 
 
 
4) poz. 68 (odwołanie osoby zamieszkującej w kamienicy czynszowej):  
 
Członkowie Komisji jednogłośnie pozytywnie (6 głosów za) zaopiniowali 
odwołanie złożone przez Pana …………………. .  
 
Następnie członkowie Komisji rozpatrzyli odwołania złożone przez 
………………… i …………………….. . 
Dyrektor ZUM – Z. Wesołowski poinformował, że w/w osoby spełniają 
przesłanki do otrzymania lokalu. 
Radny D. Wierzbiński poinformował, że pani P. ……………… mieszka 
wspólnie z rodzicami. Sytuacja jest trudna, ponieważ ojciec Pani ……………. 
nadużywa alkoholu i nie chce się zgłosić na leczenie. Rodzina Państwa 
………..ma stały dochód.  
Wiceprezydent Miasta - P. Górniak poinformował członków komisji, że wiele 
tygodni poświęcił czasu na rozwiązanie sprawy Pani …………… i stwierdził, 
że chyba zrobiono jej krzywdę przydzielając jej mieszkanie. Pani …………… 
nie jest zadowolona z zaoferowanego jej lokalu, choć są gorsze mieszkania  
w Ostrowcu.  



 
Jej się to mieszkanie nie podoba, raz przyjmuje przydział, za drugim razem 
odmawia. Zakład Usług Miejskich zaoferował wszelką pomoc w adaptacji 
mieszkania. Pani …………. zagroziła zawiadomieniem wszystkich mediów. 
Sytuacja jest szczególna, bowiem m.in. zarzuciła nauczycielce z przedszkola, że 
pobiła jej dziecko. Wiceprezydent stwierdził, że takiej osobie udzielono 
pomocy. Z drugiej strony jest sprawa Państwa …………. Może warto byłoby 
się zastanowić, czy takim osobom nie powinno się pomóc, gdy nie jest jeszcze 
za późno.  
Dyrektor ZUM – Z. Wesołowski poinformował, że zakład zadeklarował,  
że przeprowadzi wszelkie prace w tym mieszkaniu (jest to lokal mieszkalny, nie 
socjalny). Natomiast do tej pory nie ma oświadczenia od pani …………., czy 
przyjmuje to mieszkanie, czy nie. 
 
Członkowie komisji jednogłośnie pozytywnie (6 głosów za) zaopiniowali 
odwołanie Państwa ………………….. .  
 
Przy rozpatrywaniu sprawy Pani …………….. radna H. Sławek stwierdziła, że 
zna sytuację tej osoby, której życie różnie się układało. Pani  
………………. wychowuje 2 dzieci.  
 
Członkowie komisji jednogłośnie pozytywnie (6 głosów za) zaopiniowali 
odwołanie Pani ………………… . 
 
Członkowie Komisji jednogłośnie negatywnie (0 – głosów za, 6 głosów 
przeciw, brak głosów wstrzymujących się) zaopiniowali odwołanie Pana 
……………………… .  
 
 

Do punktu 2: 
 
1) Członkowie Komisji jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały 

zm. uchwałę w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki  
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Gminie Ostrowiec 
Świętokrzyski (w załączeniu do protokółu). 

2) Członkowie Komisji jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały 
zm. uchwałę w sprawie Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii 
na lata 2011-2014 (w załączeniu do protokołu). 

 
 
 
 
 



 
Do punktu 3: 

 
Radna H. Sławek stwierdziła, że miała kiedyś sytuację, gdzie dzieci były 
zagrożone, więc zgłosiła sprawę do sądu dla nieletnich. Może i w omawianym 
wcześniej przypadku trzeba by tak postąpić.  
 
Na tym obrady zakończono. 
 
Protokołowała:       Przewodniczył: 
          Przewodniczący Komisji 
M. Kamińska          mgr Stanisław Sulik 


